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Dagsorden skolebestyrelsen på Klostermarksskolen tirsdag den 09. oktober kl. 17.15-20.15 
Der serveres en let anretning ved mødets start 
Mødeleder: Signe 
Referent:  Rikke 
    Kl. Punkt Præsentation Handling 
1 17.15 Godkendelse af dagsorden  Dagsordenen er godkendt  
2 17.20 Trafik og sikker skolevej 

 
Deltagelse af forældre fra 
skolen samt Gitte, leder fra 
Klostermarkens børnehus.  
 
Oplæg ved 
Tanja/Pernille/Julie 
 

Forældre (Tanja, Pernille og Julie) har lavet et oplæg 
omkring trafiksituationen ved Dronning Sofies Vej og 
Haraldsborgvej. 
Der er mange forskellige trafikanter, der kører i dette 
område. Der er ingen regulering af trafikken, og dårligt udsyn 
flere steder. 
Det er særligt omkring tidspunkterne ved morgen og 
eftermiddag. Der er særligt meget trafik, da der er vejarbejde 
på Frederiksborgvej og omlægning af rute gennem 
Haraldsborgvej.  
 
Forældrene har sendt det til Roskilde Kommune d. 16. juni 
2023. De har anmodet om hastighedsnedsættelse og 
chikaner. Ligeledes er der svar fra Roskilde Kommune om, at 
de er bekendt med problematikken. Der er imødekommet 
tiltag ifm. Omlægningen af ruten pga. vejarbejde. 
 
Klostermarksskolen fik sidste år lavet en trafikundersøgelse, 
hvor krydset mellem Dronning Sofies Vej og Duevej havde 
opmærksomhed som værende farligt. 
Kasper (Skoleleder) har været i kontakt med Roskilde 
Kommune, men det har ikke været muligt at komme videre af 
økonomiske årsager. 

Forældregruppen 
arbejder videre. Mikkel er 
kontakten til skolen. 
 
Kasper sender 
trafikanalysen videre til 
forældrene fra 
børnehuset. 
 
Ppt. Sendes til Kasper. 



 

 

 
Der er ingen registrerede uheld i området.  
 
Forslag om at kontakte Roskilde Kommune med henblik på 
at udvide analysen. 
 
Der er ydermere etableret mange arbejdspladser på 
Julemærkehjemmet i form af administrationsbygning. 
 
Evt. fælles indsats vedr. området Dronning Sofies Vej, 
Haraldsborgvej, Duevej. 
 
Forslag: 

 Få andre forældre til at melde ind til Roskilde 
Kommune 

 Underskriftsindsamling 
 Demonstration 
 Bruge Roskildes medier – Læserbreve 
 Borgerforslag 
 Konkrete forslag til Kommunen - gerne billige 
 Branding: Cykelby, alle børn cykler osv. 
 Invitere Plan & Teknik udvalget ud til området. 

 
Forslag om langsigtet plan, og prøve at få det med i 
budgettet i nogle af de kommende år. Få fat i eksperter, og 
lave en helhedsplan. 
 
Oplagt at der etableres chikaner på Haraldsborgvej, der er 
en bred vej. 
 

3 18.20 Pause   
4 18.30 Orienteringer  Meddelelser   



 

 

 Formanden 
Christa, Louise og Signe var med til møde med SBU, 
og der blev sagt flere af de vigtige emner fra skolen. 
Bl.a. udfordringen med budgetteringen af 
specialtilbud.  
Godt at få ansigter på, så SKB ved, hvem man kan 
tage fat i. 
Der blev også kigget på udskolingens facader, hvor 
udvalget kunne se, at der er hul i facaden. 
Talte om politikken om digitale devices. 
Talte om de mange projekter, og at der ønskes 
arbejdsro. 
Talte om ønsket antal klasser – 3 spor, ikke 2 eller 4. 
Der blev taget rigtig godt imod de ting, der kom fra 
SKB. 

 Skoleledelsen 
Skolens fødselsdag: Det var en fantastisk dag. 
Budget: Høringssvar er sendt til SKB. Hovedtræk, at 
der bliver taget med den ene hånd og givet med den 
anden. 
Pædagogisk weekend: Rigtig god prioritering ift. 
Både det faglige og sociale. 
Offentliggørelse af grunddata: Det ser fornuftigt ud, 
bekymringen ligger i trivslen, som har en 
nedadgående tendens. Skolen er nysgerrig på, hvad 
det skyldes, og hvad der kan gøres.  
Skolen har i år iværksat en trivselskonference på alle 
årgange, hvor skolens trivselsteam deltager. 
Der tages bl.a. udgangspunkt i 
trivselsundersøgelsen. 



 

 

Status på indskrivning: Sidste udskrift var på ca. 40 
indskrevne børn, og der mangler fortsat ca. 30. Det 
ser fint ud. 
FN-dag: Forslag fra SBU om at flage på FN-dagen, 
og det skal afgøres lokalt. SKB bakker op om, at 
skolen tager en beslutning vedr. dette. SKB finder 
det ikke relevant at flage på FN-dagen, da der ikke er 
grobund for det i medarbejdergruppen. 

 Medarbejder repræsentanter 
Der er Bag for en sag i denne uge i SFO. 

 Elevrådet - Ingen 
 Andre 

 
5 18.45 Klostermarksskolens visions- 

og værdiarbejde  
Se bilag 
Alle skolens medarbejdere har i september 2023 været på 
pædagogisk weekend, og temaet her var skolens nye vision 
og værdigrundlag. 
 
Forud for dette var temaet oppe i SKB, hvor der kom nogle 
rigtig gode emner op. Dette kom der et flot mindmap ud af, 
som ledelsen kunne tage udgangspunkt i til ledelsen seminar 
i januar. 
 
Ligeledes havde skolen Kick off i februar til et aftenmøde for 
alle skolens ansatte. 
 
Skolen har samarbejdet med en konsulent i forhold til at 
planlægge forløbet omkring vision og værdigrundlag. Det har 
været god sparring for ledelsen, samt givet afsæt for et godt 
forløb. 
 
De tre nye bærende elementer er: 

KB/ledelsen laver forslag til 
involvering af elever og 
forslag til hvordan den 
øvrige forældregruppe 
kan involveres i skolens 
nye værdigrundlag.  
Arbejde med 
kommunikationsstrategien 
i skolens praksis. 
 



 

 

”Indsigt, udsyn og fællesskab” 
 
På den pædagogiske weekend er der arbejdet tematisk og 
teoretisk med begreber og tekster.  
Derudover var der oplæg om ”Analogisering”, teambuilding 
og socialt samvær. 
 
Det udtrykkes fra lærerrepræsentant, at der har været nogle 
medarbejdere, der har været utilfredse ift. processen. 
 
SKB lavede øvelse, som medarbejderne også udførte på den 
pædagogiske weekend. 
Gode fortællinger og tanker i forbindelse med øvelsen, hvor 
der blev talt om, hvad det er for skole, vi gerne vil have. 
 
Næste skridt kunne være involvering af elever og 
hjemmeside. 
Endvidere ønskede SKB at der kom overvejelser om, 
hvordan den øvrige forældregruppe kan involveres i skolens 
nye værdigrundlag.  
Arbejde med kommunikationsstrategien i skolens praksis. 
 

6 19.30 Senere mødetid i 
udskolingen  

Se bilag 
Signe præsenterer kort SKB’s opgave ift. Ungebyrådets 
forslag om senere mødetid i udskolingen. 
Der kommer ændringer i forhold til bl.a. frihedgrader i 
folkeskolen, og omstændighederne for opgaven kan derfor 
ændre sig. 
Der skal tages stilling til både forholdet at møde senere, og 
samtidig en indsats for bedre søvnvaner. 
 

KB undersøger hvilke 
rammer vi som skole har 
til at lave en endnu 
kortere skoledag. Hvad er 
der hjemmel til her.  



 

 

 Signe foreslår: Spørgsmål om den præcise opgave sendes 
tilbage til udvalget. 
 
SKB’s drøftelse udsættes til næste møde. 
 

7 20.10 Eventuelt Husk, der er oplæg og digitale fællesskaber i de næste tre 
dage. 

 


